
Møte 23.04.2015 – Nordland Musikkråd

Møtested: Meyergården

Møtetidspunkt: 19.30

Til stede: 12 medlemmer

President Linda Heian ønsket velkommen til møtet, og overbrakte en hilsen 
fra Kjell Pedersen, som snart er på vei heim fra sitt opphold i Brasil.

3 min.

Steinar Høgaas hadde hatt et møte med Ove Bromseth om nytt husvære for 
Rotary på Meyergården.  Det er snakk om et eget møterom der Rotary-
klubbene kan ha sine effekter.  Alt var ikke klart nå, men nærmere info 
kommer seinere.

Foredrag ved Hilde Høgseth, festivalsjef for Smeltedigelen, konsertarrangør 
for 4/4 og daglig leder for Nordland Musikkråd.

Hun snakket om rammebetingelser for musikklivet på Mo: lokaler, 
samarbeidsformer og økonomiske tilskudd fra kommune og fylkeskommune.

I dag er det ofte dårlige øvingslokaler og mangel på dirigenter.  Under 
festivalen har de samarbeid med Nordland Teater og med Meyergården.  

Hun snakket om bygging av kulturhus med både øvings- og konsertlokaler.  
Det er behov for en samling av kultur- og musikklivet.  Hun stilte spørsmålet 
om hva musikklivet bidrar med til kommunen?  Med de store arrangementene
kommer flere kunder.

Kulturskolen bidrar til at det er mange som holder på med klassisk musikk, 
men få på jazz og rytme.  Det mente hun det burde gjøres noe med.

Det kom mange spørsmål og innspill etter hennes foredrag.

Til slutt takket president Linda for foredraget og overrakte den vanlige gaven.

Synnøve Solbakk  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